
Protokół Nr XXXl1/2017
z XXXll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 30 maja 2017 r.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Dariusz Nowak o godzinie 17:00 otworzył XXXll
sega Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,
przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.

Ad 3

Radny Dariusz Nowak Wiceprzesvodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosił o ewentualne wnioski do porządku.

Prof)onowany Porządek obrad.
1. otwarcie XXXll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzŃęcie protokołu z XXXI sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-340/17/.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu

Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-341/17/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018 /BRZ-342/17/.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat
Pruszkowski prawa własności nieruchomości/BRZ-343/17/.

9. Podjęcie uchwały zmieni4ącej uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego
ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych
ispec:walnych, na okres oddnia l września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r.
/BRZ-344/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-350/17/.
11. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie,

w tym organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2016 rok /BRZ-346/17/.
12. Sprawozdanie z działalności Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie za rok 2016

/BRZ-347/17/.

13. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Pruszkowie za rok 2016
/BRZ--348/17/ oraz sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy w Pruszkowie
z udzielonej pomocy publicznej w 2016 roku. /BRZ--349/17/.

14. Informacja Nr 27/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od
13 kwietnia do ll maja 2017 r. /BRZ-345/17/.

15. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
16. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
17. Zamknięcie obrad.
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Radny Maksym Gołoś Starosta poprosił Panią Ewę Borodzicz Człorlka Zarządu
o zgłoszenie wniosków do porządku w imieniu Zarządu Powiatu.

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu zgłosiła wniosek o wniesienie do porządku obrad
punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu
długoterminowego przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Pruszkowie /BRZ-351/17/, punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia potrzeby
przejęcia przez Powiat Pruszkowski 100% udziałów w Szpitalu Kolejowym im. dr med.
Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. /BRZ-352/17/ oraz punktu: Podjęcie uchwały
w sprawie podjęcia stanowiska popierającego Zarząd Szpitala Kolejowego im. dr med.
Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach dotyczących zakwalifikowania
do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli do tzw. ,,sieci szpitali" /BRZ-354/17/
z autopoprawka: w $ 1 na końcu akapitu po ,,czyli tzw. ,,sieci szpitali" po przecinku
w brzmieniu: ,,przy założeniu, że nie zostaną naruszone interesy i zakres świadczeń Szpitala
Powiatowego w Pruszkowie"

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na zaciągnięcie kredytu długoterminowego przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BRZ-351/17/.

Wyniki głosowania
.iku głosowaniaW

Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

rzeciw
ws .ul ace sl
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kart)iniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur wiersz

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został
uzupełniony o punkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie
kredytu długoterminowego przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Pruszkowie/BRZ-351/17/.

Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia potrzeby
przejęcia przez Powiat Pruszkowski 100% udziałów w Szpitalu Koldowym im. dr med.
Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. /BRZ-352/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych 22
Liczba nieobecnych l5

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

22

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
żi
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecni
Za
Za
Za

Nieobecny

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rąjkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewski
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Nieobecny
Za
Za

Nieobecny
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzelvodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został
uzupełniony o punkt ll Podjęcie uchwali' w sprawie wyrażenia potrzeby przejęcia przez
Powiat Pruszkowski 100% udziałów w Szpitalu Kolejowym im. dr med. Włodzimierza
Roeflera w Pruszkosvie sp. z o.o. /BRZ-352/17/.

Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia stanowiska
popierającego Zarząd Szpitala Koląowego im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie
sp- z o.o. w staraniach dotyczących zakwalifikowania do jednego z poziomów systemu
zabezpieczenia czyli do tzw. ,,sieci szpitali" /BRZ-354/17/ z autopoprawka.

Wyniki głosowania
W ku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnvch
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

za
wl'ZCCIW

wstrz U

nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

str. 3



Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław .ura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś

:orz Jastt :bokiG
Magdalena Ka iniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowski

Za
Za

Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Nieobecn

Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewski
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur wiersz

Za
Za
Nieobecn
Za
Nieobecn
Za
Za
Nieobecn
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został
uzupełniony o punkt 12 Podjęcie uchwali' w sprawie podjęcia stanowiska popierającego
Zarząd Szpitala Kolejmvego im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o.
wstaraniach dotyczących zakwalifikowania do jednego z poziomów systemu
zabezpieczenia czyli do tzw. ,,sieci szpitali" /BRZ-354/17/.

Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady Pon'iatu zgłosił wniosek o wniesienie
do porządku obrad punku: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komiqi
Rewizyjnej /BRZ-355/17/ oraz punku: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do
Komisji Rewizyjnej/BRZ-356/17/.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do
Komisji Rewizyjnq/BRZ-355/17/.

Wyniki głosowania
liku głosowaniaW

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos'

rzeciw
wstrzymujące si
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
)bskiG :orz Jast

Magdalena Kart)iniak
Katarzyna Klimaszewska
Aanieszjm Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Nieoddan
Za

Za
Za

Nieobecn
Za
Za
Za
Nieobecn

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Za
Nieobecn
Za
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został
uzupełniony o punkt 13 Podjęcie uchwali' w sprawie przekazania skargi do Komisji
Rewizyjnej /BRZ-355/17/.

Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do
Komisji Rewizyjnej/BRZ-356/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przŃęto
Liczba uprawnionych 1 27
Liczba obecnych 1 22
Liczba nieobecnych 5

Głosy za
Głosy Przeciw
Głosy wstrzymujące si

Głosy nieoddane

22

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski

Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecny
Za
Za
Za
Nieobecn

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za

Nieobecny
Za
Za
Nieobecn
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został
uzupełniony o punkt 14 Podjęcie uchwali' w sprawie przekazania skargi do Komisji
Rewizyjnej /BRZ-356/17/.

Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek o wniesienie
do porządku obrad punku: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-353/17/.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek
o wniesienie do porządku obrad punktu Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-353/17/.

Wyniki głosowania
W .ku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

22

0
0

5
Liczba nieobecnych 5
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Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska

GołośMaks
}bski:orz Jast]

Magdalena Karpiniak
Katarzvna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

.iew Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska

Za

Za
Za
Za
Za
Nieobecn

Nieobecn
Za
Za
Nieobecn
ZaA.nur Swiercz

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji zostal
uzupełniony o punkt 15 Podjęcie uch)vab' w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-353/17/.

Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio

Porzadek obrad po zmianach:
Otwarcie .x.x..\ll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.

1. Wnioski do porządku obrad.
2. PrzŃęcie protokołu z XXXI sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
3. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-340/17/.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-341/17/.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultac:ji społecznych projektu

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 201 8 /BRZ-342/17/.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat
Pruszkowski prawa własności niemchomości/BRZ-343/17/.

7. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą
- Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, na okres
od dnia l września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. /BRZ-344/17/

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu długoterminowego
przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BRZ

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia potrzeby przejęcia przez Powiat Pruszkowski
100% udziałów w Szpitalu Kolejowym im. dr med. Włodzimierza Roeflera
w Pruszkowie sp. z o.o /BRZ-352/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia stanowiska popierającego Zarząd Szpitala
Kolejowego im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach
dotyczących zakwalifikowania do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli
do tzw. ,,sieci szpitali" /BRZ-354/17/.

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizgną /BRZ-355/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komiqi RewizŃnd /BRZ-356/17/.

351/17/

11.
12.
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13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-353/17/.
14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizgnej /BRZ-350/17/
15. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie,

w tym organizatora Rodzinną Pieczy Zastępczej za 2016 rok /BRZ-346/17/.
16. Sprawozdanie z działalności Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie za rok 2016

WRZ-347/i7/.
17. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Pruszkowie za rok 2016

/BRZ.-348/1 7/ oraz sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy w Pruszkowie z udzieloną
pomocy publicznej w 2016 roku. /13RZ.-349/17/.

18. Informacja Nr 27/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 13
kwietnia do ll maja 2017 r. /BRZ-345/17/.

19. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
20. Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
21. Zamknięcie obrad.
22. Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 3 i przeszedł

do punktu 4.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinfomlował, że kolejnym punktem
porządN.u \est Przgęcie protokołu z XXXI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 4

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w związku z brakiem
uwag oraz nie sb'szyc głosów sprzeciwu uznał, że protokół z XXXI sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego zostaje przyjęty.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący
do realizaclji punktu 5.

Rady zamknął punkt 4 i przystąpił

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
poxząd\.u Podjęcie uchwali Rady Powiatu zmieniającej ucha'ałę w sprawie wieloletniej
prognozy$nansou'ej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-340/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 5

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Maksym Gołoś Starosta poprosił Lidia Truszkowska która przedstawiła
zaproponowane zmiany.

Radny Dariusz No)vak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-340/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Emilia Wróblewska Przewodniczącą Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-340/17 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywne.

Radna Urszula Wojciechowska Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-340/17 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Klomisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-340/1 7
został przez członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego.

1 ; ii ii ś ii i;; ii a;
Liczba Uprawnionych 1 27
Liczba obecnych 23
Liczba nieobecnych l4

Wwliki głosowania

Szczegóły głosowania

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Nieobecn

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXXl1/244/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 5 i przystąpił
do realizacji punktu 6.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że koldnym punktem
poxv=al(]Xcu \est Podjęcie uchu,aĘ Rady Powiatu Pruszkowskiego w spraw'ie zmian do uchwał
\Ą' spi'a\Ą'ie uchwalenia budżetu PoM'iatu Pruszkowskiego na rok 201 7 /BRZ-341/1 7/. 'Pto\e\.\
uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
przedstawienie projektu uchwały.

Radny Maksym Gołoś Starosta poprosił Lidia Truszkowska która przedstawiła
zaproponowane zmiany.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskuqi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komiqi merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-341/17 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że projekt uchwały BRZ-341/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Urszula Wojciechowska Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-341/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Magdalena Beger Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji poinfomlowała, że projekt uchwały BRZ-341/17 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-341/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017.

Wyniki głosowania
liku głosowaniaW

Liczba UT)rawnionvch
Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Głos
Głos

rzeciw
wst ul ące sl

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

new Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza

Maria Cybulska Za Monika Sawicka Za
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Stanisław D .ura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś

:bskiGrzegorz Jast]
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Nieobecn

Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwala
nrXXXl1/245/2017 w sprawie zmian do uchwali' )v sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 6 i przeszedł
do punktu 7.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
po zamku Ses\ Podjęcie ucttwaW Rady Powiatu Pruszkowskiego w spraw'ie przepl'owadzenia
konsultaclji społecznych projektu Programu współpracy z orgallizacjami pozal'zcldowyllli Okaz
innytni podmiotallli prowadzącymi działalność pożytku publiczttego na t'ok 2018
/B.RZ.342// ZĆ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
przedstawienie projektu uchwały.

Radny Maksym Goloś Starosta powiedział, że jest to standardowa procedura. W tym roku
zwracamy się do Państwa dość wcześnie. Zachęcił Radnych do aktywnego uczestnictwa
w tych konsultacjach. Spotkanie zaplanowane jest na 28 czerwca 2017 r. o godz. 18:00.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskuqi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji:
Radna Magdalena Beger Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego i Administracji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-342/1 7 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Programu współpracy
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2018.

Wyniki głosowania
.iku głosowania

Liczba ut)rawnionvch
Liczba obecnych

Głosy za
Głos' rzeciw
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Liczba nieobecnych Głosy wstrzymuiące si
Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Ja :bski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska

eszka Kuźmiilska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za
Za
Nieobecn
Za

Nieobecn

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uch)bała
nr XXXl1/246/2017 w sprmvie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu
Programu współpracy z organizacjami pozarząduvymi oraz innymi podmiotami
prmvadzącymi działalność po4'tku publicznego na rok 2018. Uchwała stanowi załącznik
nr 8 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 7 i przeszedł
do realizacji punktu 8.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinfomlował, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e z/c/zwać .Rady /"ow/a/u /'rz/szkod.rkfego u, sprawie wyrazem/a zgody
na nieodpłatYte nabycie przez Pou'iat Pruszkowski prawa własvtości nieruchomości
/B.RZ.343// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad 8

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu, który przekazał głos Radnemu Krzysztofowi Rymuzie Wicestaroście
aby przedstawił uchwałę.

Radny Krzysztof Rymuza omówić uchwałę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Qt2inię komisji:

Radna Emilia Wróbluvska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że projekt uchwały BRZ-343/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Pruszkowski prawa
własności nieruchomości.

Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych 27
Liczba obecnych l23
Liczba nieobecnych l4

Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące si
Głosy nieoddane

23

Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarz\rna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nie
Za
Za
Za
Nie

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smoliilska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Świercz

]

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za

)becn

)becn

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXXl1/247/2017 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat
Pruszkmvski prawa własności nieruchomości została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 10 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 8 i przeszedł
do realizacji punktu 9.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porzatd\cu \est Ę'o(#ęcie ucha'aW Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w
spraw'ie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nou'ego ustroju
szkolnego, wpi'owadzonego ustclwą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół
ponadpodstawowych i specjalnych, na okres od dnia ] września 201 7 r. do 31 sierpnia 2019 r.
/BRZ.344/.r 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Ad 9

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Wicestarostę Krzysztofa
Rymuzę, który omówić uchwałę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

str. 12



Opinie komisji.
Radna Urszula Wojciechowska Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BJ?Z-344/'7 7 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprze)vodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i
specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz
ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, na okres od dnia l września 2017 r.
do 31 sierpnia 2019 r.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nrXXXl1/248/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprmvadzonego
ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych,
na okres od dnia l września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. zostala podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 9 i przeszedł
do realizacji punktu lO.

Ad lll

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku jest podgęc/e uc/zu'aa, w spraw/e wyrazem/a zgody na zacfqgn ęc/e kredy/z/
długoten'kinowego pl'zez Samodzielny Publicztty Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Prz/sz#ow/e /B.RZ.35/// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu.

str. 13

W wyniku głosowania przgęto
Liczba uprawnionych lz / T]]IGłosy za ] 23
Liczba obecnych 23 Głosy przeciw 0
Liczba nieobecnych l4 l Głosy wstrzymujące się IO

Głosy nieoddane l4

Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz



Radny Maksym Gołoś uzasadnił podjęcie uchwały

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę

Radny Stanisław Dymura poprosił żeby Zastępca Dyrektora SPZ ZOZ w Pruszkowie
omówić w skrócie wynik finansowy za 201 6 r.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Pana Dyrektora o omówienie
przedmiotowe uchwały.

Jacek Derek Zastępca Dyrektora SPZ ZOZ w Pruszkowie ds. ekonomicznych,
powiedział, że zobowiązania wymagalne na dzień dzisiejszy wynoszą prawie 6 mln zł.
Wysokość poręczenia opiewa na kwotę 6 mln zł. Koszt kredytu to ok. 1 92 tys. zł.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie komisji.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-351/17 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu długoterminowego przez
Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie.

Wyniki głosowania
.iku głosowaniaW

Liczba ut)rawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Gło
Gło
Głos
Głos'

rzeciw
wst ul ące si
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław ura
Karolina Gawkowska
Maksvm Gołoś
Grzegorz Jast :bski

Magdalena Kart)iniak
Katarzyna Klimaszewska

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
'/' sztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za
Za
Za
Nieobecn

Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Nieobecny

Artur Swiercz Za
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nrXXXl1/249/2017 ]v spralvie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu
dlugoterminmvego przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Pruszkowie zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 10 i przeszedł
do punktu ll.

flu. ll

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
po ządku \est podjęcie tłchwab w sprawie wyrażenia potrzeby przejęcia przez Powiat
Pruszkowski 100% udziałów w Szpitcllu Kolejowytlt im. dr med. Włodzimierza Roe$era
wPruszkow/e sp. z o.o. /B,RZ-352/77/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15
do protokolu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu, który przekazał głos Radnemu Krzysztofowi Rymuzie Wicestaroście,
który pełni funkcję Przewodniczącego Rady Społeczną SPZ ZOZ w Pruszkowie, aby omówić
uchwałę.

Radny Krzysztof Rymuza przypommał, ze na poprzedniej seqi Rady Powiatu
przedstawiciele Zarządu Szpitala Koląowego przedstawiły propozycję, aby nasz szpital
zgodził się na odstąpienie od kontraktu w zakresie chirurgii ogólnej lub chorób
wewnętrznych, w celu umożliwienia aplikacji do ,,sieci szpitali" Szpitala Kolejowego, który
nie ma takich możliwości, ma braki w takich dziedzinach. Dwa dni po naszej sesji Zarząd
Szpitala Kolejowego podpisał wstępne porozumienie z konsorcjum spółek w Konstancinie
Jeziorna tj. Stocer plus Szpital Barska. Porozumienie zawiera przejęcie Szpitala Kolejowego
jako jednostki organizacyjnej i majątku przez konsorcjum w Konstancinie. Warunki tego
przejęcia mówią o tym, że wartość księgowa Szpitala Kolejowego sp. z o.o. oscyluje
pomiędzy 2-3 miliony zł. i że właściwie ,,Konstancin" przejmuje ,,Kolejowy" z całym
majątkiem za kwotę 3 mln. zł. Idąc tym kierunkiem, na posiedzeniu Rady Społecznej przy
SPZ ZOZ w Pruszkowie padła propozycja zaoferowania podobnych warunków przy udziale
gmin powiatu pruszkowskiego i wystąpienia do Sąmiku Województwa Mazowieckiego
z propozycją rozpoczęcia negocjacji w tym kierunku. l takim celom przyświeca ta uchwała.
Poprosił Radę o podjęcie tą uchwały.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę

Radna Aurelia Zalewska zapytała czy było wystąpienie do gmin albo jakieś rozmowy
dotyczące przejęcia Szpitala Kolejowego.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że były rozmowy z Gminą
Michałowice, Pruszków i Piastów i gminy te deklarują wsparcie w tej sprawie. Jest to
uchwała intencyna.

Radny Stanisław Dymura, zwrócił się do prowadzącego sega z prośbą o udzielenie głosu
Prezes Zarządu Szpitala Koldowego.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że w tym punkcie nie
zabierają głosu goście.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie komisji:

Radny Artur Swiercz Przed'odniczący Komisji Zdrou'ia i Spraw Spolecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-352/17 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz N04vak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia potrzeby przejęcia przez Powiat Pruszkowski 100% udziałów
w Szpitalu Kolejowym im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o-
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXXl1/250/2017 w sprawie wyrażenia potrzeby przejęcia przez Powiat Pruszkowski
100oZo udziałów )v Szpitalu Kolejowym im. dr med. Włodzimierza Roeflera
w Pruszkowie sp. z o.o. została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 1 6 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt ll i przeszedł
do punktu 12.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
Ę)axząd\.u best podjęcie uchxĄ'aĘ w spraw'ie podjęcia stanowiska popierajcłcego Zarząd
Szpitala Kolejowego im. dr med. Włodzimierza RoePera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach
dotyczących zaku'ctti$kowania do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli do
/zw ,, s/ecl szpfra/f '' /BRZ.354// ZĆ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad 12

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komiqi
Zdrowia i Spraw Społecznych Artura Swiercza o zabranie głosu.
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Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych
poinformował, że wczoraj na komisji poruszany był temat problemów w służbie zdrowia
w kraju, a przede wszystkim omawiana była sytuacja w Powiecie Pruszkowskim. Na terenie
Powiatu Pruszkowskiego, jak wiemy mamy nasz szpital i Szpital Kolejowy, który także służy
naszym mieszkańcom. Z długiej dyskuqi, w którą uczestniczył również Zarząd Szpitala
Kolejowego i w związku z tym że chcemy zadbać o dobro mieszkańców Powiatu
Pruszkowskiego i że przepisy prawa na to pozwalają, komika podjęła inicjatywę
uchwałodawczą, żeby zwrócono się do Ministra Zdrowia ze stanowiskiem poparcia Zarządu
Szpitala Kolejowego w staraniach włączenia go do tzw. ,,sieci szpitali". Komika przŃęła
projekt uchwały bez autopoprawki zgłoszonej przez Panią Ewę Borodzicz Członka Zarządu
i zwrócił się do prawnika obecnego na sali o Wjaśnienie jak należy postąpić, ponieważ była
to inicjatywa komisji, a nie Zarządu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzew'odniczący Rady poprosił Mec. Adama Bieńkowskiego
Koordynatora Zespołu Radców Prawnych o opinię.

Mec. Adam Bieńkowski Koordynator Zespołu Radców Prawnych powiedział, że ,jeżeli
inicjatywa komiqi, to powinna być przedstawiona na sagi jako przegłosowana przez komigę,
ewentualnie jakiekolwiek zmiany można też przeprowadzić głosując je teraz na segi"

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady dodał, że ninidsza postać projektu
uchwały została pozytywnie jednogłośnie zaopiniowana przez Zarząd Powiatu.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że zgodnie ze statutem powiatu poprawki można
dokonać za zgodą inicjatorów.

Radny Artur Ssviercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych zapytał,
czy w takim razie opinia Zarządu jest z autopoprawkę czy bez.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że z autopoprawkę
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję.

Radny Tomasz Osiński powiedział, że ta uchwała ma taki charakter trochę ,,moralno-
społeczny", nie finansowy, nie organizacyjny. Celem jest pokazanie tego, że my jako
przedstawiciele społeczeństwa Powiatu Pruszkowskiego uważamy, że Szpital Kolejov\ry
powinien znaleźć się w ,,sieci szpitali". Dlatego wpisanie warunku nie zaszkodzenia
interesom Szpitala Powiatowego jest nie na miejscu. Funkc:jonują w tel chwili dwa szpitale
nie szkodząc sobie wzajemnie, bez szkody dla pacjentów. Dlatego nie zgadza się na
wprowadzenie poprawki zaproponowanej przez Panią Ewę Borodzicz Członka Zarządu.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że patrząc trochę szerzej na sprawę,
pamiętając o pismach i wystąpieniach Zarządu Szpitala Kolejowego o propozycję przejęcia
kontraktu w zakresie chirurgii ogólną lub chorób wewnętrznych, w celu umożliwienia
aplikacji do ,,sieci szpitali" Szpitala Koldowego, według Zarządu istnieje obawa, że takie
stanowisko Rady Powiatu w którym nie zawrzemy tego zapisu, może być odebrane
w ministerstwie jako zgoda na tego typu działania. Dlatego została wprowadzona
ta autopoprawka. Zarząd jest jak najbardzid za wsparciem Szpitala Kolejowego w staraniach
o zakwalifikowanie się do ,,sieci szpitali", gotowy jest znaleźć pieniądze i wykupić udziały
żeby zapewnić udział w ,,sieci", ale musimy jako Radni jako organ tworzący szpitala,
zapewnić przede wszystkim byt i działanie Szpitala Powiatowego, który służy naszym
mieszkańcom. Dlatego pojawiła się ta poprawka.
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Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że jej chodzi i formalność. Jeżeli Zarząd
podtrzymuje swoją propozycję, to proponuje przerwę na posiedzenie Komigi Zdrowia
i Spraw Społecznych, celem zaopiniowania przez komigę wniesienia poprawki do projektu
uchwały.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zam](nął dyskugę

O godz. 18:15 Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 10 minutowe

O godz. 18:35 Radny Dariusz Nowak Wiceprzen'odniczący Rady wznowił obrady.
przerwę7

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Radnego Artura Swiercza
Przewodniczącego Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych o opinię w sprawie wniesienia
poprawki do projektu uchwały BRZ-354/17

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrmvia i Spraw Spolecznych
poinformował, że wniesienie poprawki do projektu uchwały BRZ-354/17 zostało przez
członków komigi zaopiniowane negatywnie 3 głosy ,,za", 4 głosy ,,przeciw", l głos
,,wstrzymujący się"

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Radnego Artura Swiercza
Przewodniczącego Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych o uzasadnienie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że komika uznała wniesienie poprawki za niepotrzebne, gdyż mówimy
jedynie o poparciu starań Szpitala Kolejowego o włączenie do ,,sieci szpitali", nie chcemy
zamykać drogi nikomu, a mamy zamysł taki, że minister zdrowia będzie traktował te dwa
szpitale osobno.

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu powiedziała, że popiera starania Zarządu Szpitala
Kolejowego włączenia do ,,sieci", ale jako organ spramyący nadzór nad SPZ ZOZ jesteśmy
zobowiązani do tego, aby zaznaczyć, że nie może się to odbyć kosztem naszych kontraktów.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie
poprawki do projektu uchwały w sprawie podjęcia stanowiska popierającego Zarząd Szpitala
Kolejowego im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach
dotyczących zakwalifikowania do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli do tzw.
,,sieci szpitali"/BRZ-354/17/.

Wyniki głosowania
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Stanisław D ura
Karolina Gawkowska
Maks Gołoś
Grzegorz Jas }bski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Przeciw
Przeciw
Za
Nieobecn
Za
Za
Wsl nul ący si

Nieobecn

Elżbieta Smolińska Nieobecn
Urszula Wojciechowska l Wst uiacy si
Emilia Wróblewska Za
Aurelia Zalewska Za

PrzeciwZdzisława Zielińska
NieobecnMirosława liwińska
PrzeciwArtur wiersz

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że poprawka do projektu
uchwali' w sprawie podjęcia stanowiska popierającego Zarząd Szpitala Kolejowego im.
dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach dotyczących
zak)valifikowania do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli do tzlv. ,,sieci
szpitali" /BRZ-354/1 7/ zostala wprowadzona.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie podjęcia stanowiska popierającego Zarząd Szpitala Koląowego
im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach dotyczących
zakwalifikowania do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli do tzw. ,,sieci
szpitali" z poprawką.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXXl1/251/2017 w sprawie podjęcia stanowiska popierającego Zarząd Szpitala
Kolejowego im. dr med. Włodzimierza Roeflera w Pruszkowie sp. z o.o. w staraniach
dotyczących zakwalifikowania do jednego z poziomów systemu zabezpieczenia czyli
do tzw. ,,sieci szpitali" została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Radny Maksym Gołoś Starosta odnosząc się do tego głosowania zadał pytanie radnym
głosującym ,,przeciw", ponieważ dla wszystkich interes Szpitala Powiatowego powinien być
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niezwykle ważny i istotny. Jesteśmy organem założycielskim i dbamy o ten interes, chociażby
dziś podejmując uchwałę o kredytowaniu tego szpitala i dlatego wydaje się niezrozumiałe
że część z Państwa głosowała przeciwko uchwale popierającej starania Szpitala Kolejowego
o włączenie do ,,sieci". Z perspektywy Zarządu głosowanie przeciw tel uchwale było trochę
kuriozalne biorąc pod uwagę że ci sami Radni wystąpili z inicjatywą, aby poprzeć starania
Szpitala Kolejowego.

Radna Zdzisław Zielińska powiedziała, że nie będzie odpowiadała za wszystkich, ona była
,,za nie", bo o jaki interes chodzi? Co znaczy autopoprawka do projektu naszej uchwały którą
wczoraj wypracowaliśmy na komisji. Zagłosowałam na nie bo uważam i prosiła kolegów
i koleżanki żebyśmy mieli w sobie więcej ufności. Po co to zdanie? W dalszym w ciągu
uważam, że jest to zdanie niepotrzebne dlatego byłam na nie.

Radny Maksym Gołoś Starosta zapytał: Czyli zdanie mówiące o tym, że chcemy jako Rada
Powiatu zadbać o interes Szpitala Powiatowego przy wsparciu Szpitala Kolejowego jest
zdaniem niepotrzebnym?

Radna Zdzisław Zielińska powiedziała: Myślę że ta dyskuqa w tq chwili do niczego nie
doprowadzi. Natomiast Szpital Powiatowy i Szpital Kolejowy pełni usługi dla naszych
mieszkańców. Myślę że przy tel uchwale którą podjęliśmy w tą chwili nie jest potrzebna
uchwała pierwsza, że będziemy się starać o przejęcie szpitala. Mówię jeszcze raz więcej
ulhości

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że nie rozumie td dyskuqi, było głosowanie,
uchwała została podjęta, był czas na dyskuqę wcześniej, każdy mógł się wypowiedzieć.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział że ma świadomość że jest już po głosowaniu
i po dyskugi, ale fakty są takie, że część radnych głosowała przeciwko wsparciu Szpitala
Kolejowego na jego drodze do znalezienia się w ,,sieci szpitali" i to jest zadziwiające dlatego
pozwolił sobie wyartykułować swoje zdziwienie i to wszystko. Jak się jutro czy pojutrze
zapytają mieszkańcy i pac:jena Szpitala Kolejowego kto głosował za tym aby wspierać
Szpital Kolejowy aby znalazł się w ,,sieci szpitali", będą na liście Radni który głosowali ,,za",
Radni którzy ,,się wstrzymali" i Radni którzy głosowali ,,przeciw"

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 12 i przeszedł
do punktu 13.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady poinformował, że koldnym punktem
poxvąd\.u \est podjęcie tłchM'aW w sprcrxĄ'ie przekazania skargi do Komisji RewiWjnej
/B.RZ-355/7 ZĆ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad 13

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uch)wala
nr XXXl1/252/2017 w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady zamknął punkt 13 i przeszedł
do punktu 14.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że koldnym punktem
porządlkcu \est podjęcie ucl'twab w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizgnej
/BRZ-3.5ó// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Ad 14

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w rawie przekazania skar:
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Radny Dariusz Now'ak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nrXXXl1/253/2017 }v sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 14 i przeszedł
do punktu 15.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że koląnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zHaO w sprawie rożpafrzen/a skarg/ /BRZ-353// 7Z Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

15Ad

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Radnego Tomasza Osińskiego
Przewodniczącego Komigi RewizXjnej o uzasadnienie.

Radny Tomasz Osińskiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komisja
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 24 maja 2017 r. zapoznała się z treścią skargi. Komika
stwierdza, że skarga nie dotyczy trybu działalności Wydziału Infrastruktury i Ochrony
Srodowiska, a jedynie merytorycznej opinii technicznej, dotyczącej koncepc:ji przebudowy
drogi powiatowej nr 3142W ul. Bolesława Prusa w Pruszkowie. Wobec powyższego Komika
Rewizyjna wnosi o przekazanie skargi zgodnie z właściwością Staroście Pruszkowskiemu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.
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Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXXl1/254/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 24 do protokołu.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 15 i przeszedł
do punktu 16.

Ad. 16
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
patząil&.u \esi podjęcie uchwał w sprcnvie przekazania skargi do Kotlliqi RewizMnej
/BRZ.350// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania
niku głosowania

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnvch

Gło: za
Głos rzeciw
Głosy wstrz ul ące si
Głosy nieoddane

Szc lóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzezinski

lew Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
ęl4ęgg 14 Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
żi
Za
Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za

Nieobecny

Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za

Nieobecny
Za
Za
Za
Za

Nieobecny
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nrXXXl1/255/2017 w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 16 i przeszedł
do punktu 17.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinfomlował, że koląnym punktem
potv=ąxiicu \est Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w
Pruszkowie, w tym organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2016 rok /BRZ-346/17/.
Sprawozdanie u stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Ad 17

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 17 i przeszedł
do punktu 18.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
Doli!=ądl\cn Spł'ctwozdctrtie z działalttości Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie zcl rok 2016
/BRZ.347// Z{ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Ad 18

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 18
do punktu 19.

przeszedł

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
potu:ag3\.u Sptctwozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Pruszkowie za rok 2016
/BRZ--348/1 7/ oraz sprawozdanie Pou'iatolĄ,ego Urzędu Pracy w Pruszkowie z udzielonej
ponvocy pub//cz/?e7 w 20/ó roku. /B.RZ. 349// 7/ Sprawozdania stanowią załączniki nr 29 i 30
do protokołu.

Ad 19

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprze)vodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 19 i przeszedł
do punktu 20.

Ad. 20
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
potv=ąś3\.u \est Infonllacja Nr 27/201 7 o pracy Zarządu PoM'tata Pruszkowskiego w okresie
od/3 #u,/e//z/a do .7/ ma/a 20/7 r /B-RZ.345//7/ Informacja stanowi załącznik nr 31 do
protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady otworzył dyskugę
Zapytań nie zgłoszono.
Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 20 i przystąpił
do realizaclji punktu 21.

/\u. ZI

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
potv=atdku są Interpelacje i zclpytania orclz wnioski i oś-vl'iadczenia t'adnych.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że jest na sali Pani
Krystyna Dąbrowska, Prezes Stowarzyszenia ,,Szlakiem naszej tęczy" w Nadarzynie oraz
Pani Agata Frydrych mama 1 2 letniego dziecka, które prosiły o udzielenie głosu.

Radna Ewa Borodzicz Czlonek Zarządu przedstawiła Panie i poprosiła o wyrażenie
swojego zdania na temat celowości zamierzenia o którym prowadzona była dyskuga na
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Komiqi Zdrowia i Sprawa Społecznych w dniu wczorajszym tj. koncepcji utworzenia śDS
dla 15 osób dorosłych ze spektmm autyzmu na terenie DPS w Czubinie. Zarząd złożył
wniosek o dotacje z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społeczną na utworzenie takiej
placówki, który otrzymał pozytywną opinię Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego. W tej
chwili wniosek musi zostać zaktualizowany, ponieważ Zarząd został wprowadzony w błąd
przez Dyrektora DPS w Czubinie. Jednostka posiada 104 miejsca, a nie 114. Wczoraj na
komisji wypowiadały się Panie ze stowarzyszenia Toto Animo iz ,,Przylądka", więc poprosiła
i przedstawienie tego problemu przez przedstawicieli Stowarzyszenia ,,Szlakiem naszą tęczy"
w Nadarzynie.

Radny Tomasz Osiński powiedział, że czuje się zaskoczony, jeśli nie zbulwersowany tą
sytuacją, ponieważ wczoraj na komigi były obecne przedstawicielki innych stowarzyszeń i na
tym spotkaniu mogły być również Panie. Natomiast na dzisiejszą sega tamte stowarzyszenia
nie zostały zaproszone. Wobec tego jest tak, że radni z Komigi Zdrowia znają jedną sprawę
której inni Radni nie znają, a teraz nagle wszyscy będą znali zdanie innego towarzystwa.
Wczoraj rozmawialiśmy na komigi przez ponad dwie godziny. Dlaczego te Panie nie były
wczoraj. Jest to załatwiane nie elegancko.

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu powiedziała, że Pan Radny wyciąga zbyt daleko
idące wnioski. Panie byłby wczoraj gdyby wiedziały, że taki temat będzie na komisji.
Powiedziała, że nie była poinformowana, że są zaproszone osoby ze stowarzyszenia Toto
Animo i Przylądka. Wysłuchanie Pań w niczym nie zmieni sytuaclji. Chyba że Pan Radny woli
pozostać w tej sytuacji, że jest to chybiona inicjatywa.

Radny Tomasz Osiński powiedział, że nie ma nic przeciwko wysłuchaniu Pań, ale wczoraj
na komisji mówiliśmy o tym, zadał retoryczne pytanie; ,,Jaki Czubin?" Panie mają
przedstawić koncepcję jak to ma być w Czubinie, jeżeli wczoraj wszyscy rozmawialiśmy
o tym, że Czubin nam nie pasuje z różnych względów, jest niedobrym wyborem.

Radna Zdzisława Zielińska powiedziała, że ponieważ Stowarzyszenie ,,Szlakiem naszej
tęczy" nie było wczoraj na komigi, więc może zaprosić je na najbliższą komigę zdrowia, a
nie dzisiaj dyskutować.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że trochę czuje się jak ,,na tureckim kazaniu"
ponieważ kilkunastu Radnych nie było na komigi zdrowia, nie wiedzą czego sprawa dotyczy,
mogą się tylko domyślać, że chodzi o utworzenie nowej jednostki na terenie DPS w Czubinie.
Ze zdumieniem tego słucha i ma pytanie czy tam jest miejsce i warunki?

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu powiedziała, że Zarząd ma koncepcję żeby na
terenie DPS w Czubinie otworzyć taką jednostkę, wniosek o dotację na adaptac:ję
pomieszczeń został pozytywnie zaopiniowany i możemy dostać ponad pól miliona zł.
Prowadzone są rozmowy z ministerstwem na jeszcze dodatkowe dofinansowanie kosztów
utrzymania i prowadzenia jednostki. Jedyna możliwość to umiąscowienie tą placówki
w Czubinie, dlatego prosi o wysłuchanie zaproszonych przedstawicielek stowarzyszenia,
które nie są przerażone tą lokalizację i są bezpośrednio zainteresowane.

Radna Magdalena Beyer powiedziała, że chętnie wysłucha przedstawicieli stowarzyszenia

Radny Artur Swiercz Wjaśnił, że wczoraj po godz. 15 otrzymał telefon od Pani Bożeny
Okuń ze stowarzyszenia Toto Animo z prośbą o możliwość przedstawienia sprawy na komisji
i zgodził się. Było za mało czasu żeby wszystkich o tym informować. Ma wiedzę, że jest
powołany zespol któremu przewodniczy Pani Hanna Szymańska z Zespołu Ochrony Zdrowia
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i Spraw Społecznych, który spotkał się tylko raz w sprawie działania na rzecz autystów.
Uważa że na tym forum powinny być podejmowane wspólne rozmowy osób
zainteresowanych. Ale jeśli jest taka wola zaprasza każdego na komiqę zdrowia.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że nie widzi problemu żeby
Panie dziś zabrały głos.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że nie ma nic przeciwko zabraniu głosu przez
Panie, ale z tej dyskugi wynika, że był złożony wniosek o środki do wojewody, ale nie było
uzgodnione gdzie ma być ten SDS i jeżeli był zamysł, że w Czubinie tzn. że nie było
uzgodnione i sprawdzone czy tam jest to możliwe. Prosi Zarząd o Wlaśnienie czy złożono
wniosek ,,ad hoc" bez analizy sytuac:ji czy poprzedzono to analizą, że faktycznie w DPS
w Czubinie będzie miejsce na ten rodzaj działalności.

Radna E)va Borodzicz Członek Zarządu powiedziała, że było sprawdzone. Oparto się na
dokumentach ij. na oświadczeniu Pani Dyrektor, kiedy zwracała się w listopadzie 2014 r. do
PCPR o wystąpienie do wojewody o zwiększenie ilości miejsc o 10, pisząc że dysponuje
pomieszczeniami które są zgodne z wymogami przepisów prawa i mogą być przeznaczone dla
dwóch osób każde. lstnide dalsza korespondencja Zarządu z Wojewodą, na koniec której Pan
Wojewoda z dniem l grudnia 2014 r. zwiększył ilość miejsc na podstawie oświadczenia Pani
Dyrektor o gotowości przyjęcia takiej liczby mieszkańców. l na tej podstawie mieliśmy 114
miejsc. Taka ilość jest przez cały czas podawana przez Panią Dyrektor, ani razu nie
zasygnalizowała, że z tymi miejscami jest coś nie tak. Nie było wystąpienia do Zarządu aby te
miejsca ,,uzdatnić", albo przestać oszukiwać Radę, Zarząd i Wojewodę i przywrócić ilość
miejsc na które faktycznie można przyjąć mieszkańców. To okazało się dopiero wtedy gdy
sprawy byĘ' już tak zaawansowane, był złożony wniosek który dostał wstępną akceptację
i wtedy Pani Dyrektor napisała do Pana Wicestarosty na jego pytanie jak ona to widzi, że ona
tych miejsc nie ma. l nadal uważa, że ich nie ma, ale je ma i wszystko jest w porządku. Od
strony formalnej, projektowe, prawnej nie było to wszystko sprawdzone, bo zakładano, że
Dyrektor jednostki nie wprowadza świadomie w błąd Zarządu. Powiedziała, że oparła się na
fałszywych przesłankach, ale uznawała, że ma prawo sądzić że to co mówi dyrektor jest
prawdą.

Radny Stanisla)v Dymura poprosił o umożliwienie zabrania głosu w tej sprawie również
przez Dyrektor DPS w Czubinie.

Radna Zdzisława Zielińska nawiązała do pisma, które otrzymała od Pani Ewy Borodzicz
dotyczącego Wjaśnień związanych z koncepcją utworzenia SDS dla osób dorosli'ch ze
spektrum autyzmu na terenie DPS w Czubinie i poprosiła o kopię wniosku o dotaqę,
ponieważ na wczorajszą komisji poprosiła o kopię wniosku i opinii i usb'szafa odpowiedz
zaskakującą, że nie był złożony taki wniosek i nie ma. Jeżeli taki wniosek jest to poprosiła
o kopię wniosku żeby móc zapoznać się z tym tematem. Poprosiła o pisemne Wjaśnienie
pisma od Pani Ewy Borodzicz, oraz potwierdzenie otrzymania dotacji w wysokości 540 tys. zł
na adaptację pomieszczeń w Czubinie.
Ponadto, na pytanie Pana Starosty o głosowanie nad uchwałą w sprawie poparcia Szpitala
Kolejowego, powiedziała, że radni który głosowali ,,przeciw" są za działaniem Szpitala
Kolejowego, ale chodziło o uchwałę.

Radna Ewa Borodzicz Czlonek Zarządu odniosła się do wypowiedzi Radnej Zdzisławy
Zielińskiel, potwierdziła, że wczoraj Pani Radna prosiła o pismo ale nie o wniosek, pismo
w którym byłoby jasno stwierdzone, że tę dotację otrzymaliśmy. Takiego pisma niema,
będziemy składać aktualizację wniosku. Pani Radna Zielińska nie mówiła nic o wniosku.
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Proponuje odsłuchać zapisy z wczorajszą komisji, ponieważ Rada została wprowadzana
w błąd. Wniosek wraz z pełną dokumentacją jest i nie rozumie oczekiwań Pani Radną.

Radna Zdzisłmva Zielińska powiedziała, że chodzi o mówienie prawdy zgodnie ze
ślubowaniem i poprosiła raz jeszcze o wniosek, odpowiedz Ministra, że otrzymaliśmy
540 tys. zł lub o Wjaśnienie tej sprawy.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu
Dąbrowskiej Prezes Stowarzyszenia ,,Szlakiem naszej tęczy" w Nadarzynie.

Pani Krystynie

Pani Krystyna Dąbrowska Prezes Stowarzyszenia na rzecz dzieci i osób
niepełnosprawnych ,,Szlakiem naszej tęczy" w Nadarzynie powiedziała, że sprawie tą
funkcję od 8 lat. Stowarzyszenie zajmuje się różnego rodzaju niepełnosprawnościami,
również autyzmem. Stowarzyszenie jest zainteresowane utworzeniem SDS w Czubinie.
Z tego co wie, to wczoraj Panie z Toto Amimo wyraziły swój sprzeciw żeby tam powstała taka
placówka, ale fundacja Toto Amimo nie wyczerpuje tematu osób z autyzmem i nie mogą
decydować za wszystkich. Nasze stowarzyszenie ma również takie osoby które kończą 25 lat,
,,wypadają z systemu", rodzice muszą być z nimi 24 godziny na dobę. Problemem nie jest
lokalizac:ja, są osoby chętne, na pewno 3 osoby, do skorzystania z tego ]niejsca jeżeli
powstanie. Rodzice tych osób bardzo się angażują i jeżeli stowarzyszenie prosi samorząd
o wsparcie to też coś daje od siebie.

Radny Janusz Rajkowski powiedział, ze komika zdrowia powinna wypracować stanowisko
w tej sprawie i przedstawić Radzie Powiatu.

Radny Artur Swiercz powiedział, że nie rozumie dlaczego zespół, który jest powołany
do tego celu nie pracuje, spotkał się tylko raz.

Radny Stanisław Dymura zapytał czy Pani Prezes była w Czubinie i oglądała te warunki

Pani Krystyna Dobro)cska Prezes Stowarzyszenia na rzecz dzieci i osób
niepełnosprawnych ,,Szlakiem naszej tęczy" w Nadarzynie powiedziała, że nie była tam.
Była tam Wiceprezes stowarzyszenia i od niej usłyszałajakie są tam warunki.

Pani Agata Frydrych Członek Stowarzyszenia na rzecz dzieci i osób niepełnospra)nnych
,,Szlakiem naszej tęczy" w Nadarzynie, mama 20 letnią niepełnosprawnej córki,
opowiedziała o codzienności życia z dzieckiem niepełnosprawnym, o problemach i potrzebie
Ujścia z izolacji.

Radny Mariusz Baranowski zapytał czy stowarzyszenie zajmuje się tylko autystukami?

Pani Agata Frydrych powiedziała, że różnymi niepełnosprawnościami

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady podziękował za przedstawienie tak
ważnego i trudnego problemu i poprosił o zapranie głosu przez Panią Bożena Ploch Dyrektor
DPS w Czubinie.

Pani Bożena Ploch Dyrektor DPS w Czubinie powiedziała, że nie chciałaby od początku
zaczynać czy słowa wypowiedziane przez Członka Zarządu Panią Ewę Borodzicz są
prawdziwe i jakie były w stosunku do tego przesłanki, dlaczego tak wynikło a nie inaczej.
Powiedziała, ze musimy wziąć pod uwagę, że w DPS są osoby niepełnosprawne
intelektualnie. Jeżeli powstanie ośrodek autystyczny, nie wyobraża sobie pomieszania tych
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dwóch grup i ich kontaktów. Czy ktoś pomyślał, kto będzie odpowiadał za bezpieczeństwo
tych ludzi. Czy SDS będzie odgrodzony i będzie stanowił oddzielny pawilon, który nie będzie
Imiał kontaktu z osobami niepełnosprawnymi intelektualnie. Na terenie znajdują się stawy,
blisko jest ruchliwa droga. Według Pani Dyrektor ośrodek dla autystyków powinien być
usytuowany w odrębnym miejscu. Wymaga to współpracy z rodziną. Są plany żeby przenieść
administrację i personel merytoryczny z pawilonu do pałacyku, co doprowadzi do braku
kontroli działalności i funkcjonowania DSP. Proponuje zaktualizować wniosek, przedstawić
realia i zaczekać na opinię służb wojewody.

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu odniosła się do wypowiedzi Pani Dyrektor
mówiąc, że nowy ośrodek nie będzie prowadzony w ramach DPS, będzie wydzielony
i wygrodzony. Nie chodzi o to że wybrano Czubin z imiych powodów poza jednym, tam jest
możliwość, trzeba było podać jedną konkretną lokalizację żeby uzyskać dofinansowanie. Nie
ma innej nieruchomości którą dysponujemy z właściwą powierzchnią do adaptacji. Jest to
propozycja na stworzenie takiego ośrodka zgodnie z zapotrzebowaniem społecznym. Nie jest
to może rozwiązanie idealne, ale trzeba zacząć od czegoś żeby tym osobom pomóc.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę na ten temat

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady złożył wniosek do Starosty
o wprowadzenie rejestru umów cywilno-prawnych i porozumień zawieranych przez Powiat
Pruszkowski i jego jednostki organizacgne w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa
Powiatowego w Pruszkowie. Poprosił o szybką realizację wniosku.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że nosił się z tym zamiarem od pewnego czasu
TransparentnośĆ przy wydatkowaniu środków publicznych jest jak najbardziej wskazana
Zrobimy to jak najszybciej.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że jest zapowiedz powstania centralnego portu
lotniczego między Warszawa a Łodzią i w związku z tym odżyła w kręgach samorządowych
budowa takiego rozwiązania komunikacyjnego mianowicie kolejki ala WKD czy SKM
ewentualnie szybkiego autobusu wzdłuż trasy katowickiej. Jest to inicjatywa Burmistrza
Mszczonowa. Dotyczy to dwóch naszych gmin Raszyna i Nadarzyna. Prosi o zaangażowanie
Powiatu w tą sprawę i wsparcie tą inicjatywy. Czy powiat uczestniczy w tych spotkaniach?
Przypominała, że jakiś czas temu składała wmosek o publikację projektów uchwał
w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Pruszkowie i przypomina się
z tym wnioskiem.
Pogratulowała Staroście Maksymowi Gołosiowi odznaczenia, które wczoraj otrzymał z rąk
Prezydenta RP, srebmy krzyż zasługi za działalność samorządową.

Radny Maksym Gołoś Starosta podziękował za gratulacje. Traktuje to odznaczenie jako
zobowiązanie do dalszej wytężonej pracy. Jeżeli chodzi o kolejkę to odbyło się spotkanie
w którym uczestniczył też Mirosław Chmielewski, Członek Zarządu. Zarząd jest ,,za" i będzie
się tym interesował. Jeżeli chodzi projekty uchwał, to myśli że nie będzie to wielkim
problemem.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma
jeszcze konkretów.

Piotr Borowiec Naczelnik Biura Rady i Zarządu powiedział że uchwały skierowane przez
Zarząd Powiatu na sesję Rady Powiatu znajdują się w zakładce ,,praca Zarządu"
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Radna Agnieszka Kuźmińska poprosiła, żeby znalazły się pod porządkiem sagi

Radna Urszula Wojciechowska zapytała Zarząd jakie są plany dotyczące naszego szpitala
Jakie są zamiary?

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że temat jest złożony. Wolałby na ten temat
wyczerpująco wypowiedzieć się na Komigi Zdrowia przy udziale dyrektora i Pani Ewy
Borodzicz. Ogólnie to Zarząd przymierza się do ubiegania o dotację z budżetu Państwa oraz
tak opracować projekt architektoniczny, który wpisałby się w dalszą rozbudowę szpitala.
Poprosił Pana Jacka Dereka Zastępcę Dyrektora SPZ ZOZ w Pruszkowie ds. ekonomicznych
o kilka słów na ten temat.

Jacek Derek Zastępca Dyrektora SPZ ZOZ w Pruszkowie ds. ekonomicznych powiedział,
że szpital ma podpisaną umowę z biurem proyektowo-architektonicznym na przygotowanie
koncepcji rozbudowy szpitala, polegającą na rozszerzeniu części diagnostyki obrazowej,
budowie sal operacyjnych i nową lokalizacji izby przyjęć. Zlecona jest dokumentacja
prolektowa na remont chirurgii i przychodni oraz głównych instalacji.

Radna Urszula Wojciechowska zapytała czy szpital do końca roku powinien spełnić pewne
warunki, aby znalazł się w ,,sieci"?

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, ze jest rozporządzenie mówiące jakie
warunki powinny spełniać zakłady opieki zdrowotną i rzeczywiście termin jest do końca roku
2017 r. Natomiast kwestia ,,sieci szpitali" zostanie rozstrzygnięta w najbliższym czasie. Te
dwa terminy są od siebie niezależne.

Radna Urszula Wojciechowska zapytała czy Zarząd rozważa połączenie Szpitala
Powiatowego z jakimkolwiek innym szpitalem?

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że takich planów nie ma

Radny Artur S)viercz zapytał Zarząd Powiatu co ze sprawą o którą pytał wcześniej
dotyczącą utworzenia od strony AI. Niepodległości przy budynku Starostwa miejsca dla
niepełnosprawnych, obcięcia gałęzi przy dwóch miejscach parkingowych od ul. Drzymały.
Zapytał czy koperty muszą być niebieskie, jeżeli tak to dlaczego koperty przy starostwie nie
są pomalowane. Przypomina o swoim wniosku o przygotowanie profegonalnej mapy potrzeb
dla niepełnosprawnych. Wniosek był złożony we wrześniu 2016 r. został przMęty w grudniu
201 6 r., jestjuż czerwiec 2017 r. Przypomina, że zaprosił specjalistów na Komigę Zdrowia na
którą był Pan Starosta, którzy są gotowi pomóc.

Radny Maksym Goloś Starosta nie rozumie tej ostatniej kwestii, myślał, że jest inicjatywa
jest w gestii Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych. Nie widzi przeszkód żeby rozpocząć
procedurę wykorzystując NGO-sy.

Radny Artur Swiercz powiedział, że najważniejsze żeby zacząć

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że sprawę niebieskich kopert trzeba sprawdzić.
Natomiast o Wlaśnienia w sprawie miejsc postojowych i podcięcia gałęzi poprosił Pana
Zbigniewa Rzeczyckiego Sekretarza Powiatu.
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Zbigniew Rzeczycki Sekretarz Powiatu powiedział, że teren jest własnością Miasta
Pruszkowa. Zostały wystosowane pisma w tq sprawie, jednak Miasto Pruszków podeszło do
tego bez entuzjazmu. W tej chwili nie panięta najakim etapie jest sprawa.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że odpowiedz zostanie udzielona na piśmie

Radna Maria Cybulska odpowiedziała na pytanie dlaczego głosowała przeciwko uchwale
popierającej starania Zarządu Szpitala Kolejowego, głosowała przeciwko ponieważ uważa,
że autopoprawka nie przychyli na pewno, że do sieci nie wejdzie Szpital Kolejowy, nikt nie
będzie chciał się zastanawiać czy wejście Szpitala Kolejowego do sieci będzie zagrażać
interesom Szpitala Powiatowego czy nie. Jest mało casu, czas nagli, nie jest to atut. Uchwała
powinna być prosta przejrzysta, a atutem powinno być to, że szpital powiatowy nie jest
w stanie zapewnić posiadając 21 łóżek i braku OJOM-u opieki zdrowotną mieszkańcom
powiatu, naszym wyborcom. Jest ich 130 tysięcy. Ani Szpital Grodzisku i szpitale
warszawskie nie są w stanie przgąć, będą ogromne trudności dla naszych mieszkańców.
Wniosek Pana Starosty był taki że głosowaliśmy przeciwko uchwale. Jest to niesprawiedliwe.
Głosowaliśmy ,,za", ale bez autopoprawki.

Radna Karolina Gawkowska zapytała czy nie można zmienić sposobu sterowania
sygnalizacją w Piastowie przy ulicy al. Tysiąclecia przy zjeździe z wiaduktu nad torami PKP
przy przejściu dla pieszych. Wstrzymuje ruch niezależnie od tego czy jest pieszy czy nie.
Zwłaszcza, że jest to teraz jednen z objazdów przy remoncie AI. Jerozolimskich. Powoduje to
niepotrzebne korki.

Radny Maksym Gołoś Starosta przekazał głos Andrzejowi Kutyńskiemu Naczelnikowi
Wydziału Infrastruktury i Ochrony Srodowiska aby udzielił odpowiedzi..

Andrzej Kutyński Naczelnik Wydzialu Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedział,
że ta sygnalizacja była już modyfikowana. Nie jest to sygnalizac:ja akomodacyjna, która działa
w zależności od natężenia ruchu, tylko jest stało czasowa. Ale zostanie sprawdzone co w tej
sprawie można zrobić.

Radny Tomasz Osiński zapytał czy na czas remontu AI. Jerozolimskich, a w niedalekiej
przyszłości zwiększenie ruchu w związku z remontem linii koldowej, nie można ustawić
czasowo sygnalizacji świetną na skrzyżowaniu ul. Boh. Warszawy i Partyzantów.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że rozwiązaniem sytuacji
będzie udrożnienie AI. Jerozolimskich. Za organizację ruchu odpowiada Marszałek
Województwa. Zarząd Powiatu zgłaszał inne propozycje, ale nie zostały zaakceptowane. Będą
podejmowane działania, żeby prace zakończyły się do września.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 21 i przystąpił
do realizacji punktu 22.

łtu. zf zr

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku są Ko nunikaQ Przewodniczącego Rady Powiatu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejna sega
odbędzie się 25 czerwca 2017 r. o godz. 17:00.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kończy się licencja na
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obecny system do głosowania kończy się 22 września 2017 r. Planowany jest zakup nowego
programu, który jest prostszy w obsłudze i pozwoli korzystać radnym z elektronicznej wergi
materiałów na sega w każdym miejscu. Dzięki temu będziemy mogli zrezygnować
z drukowania materiałów.

Ad. 23

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady o godz. 21:15 zamknął obrady
XXXll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

WiceprzZ uczący

Rady Powi: śzkow. e

Protokół sporz(łdziła:
Małgorzata Jacob'ska
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